



Submission form for the Design of the Agnes Trophy

1



www.agnesandersen.com
office@agnesandersen.com
A-2201 Gerasdorf b. Wien

Submission form for the Design of the Agnes Trophy

Please attach the form to the submission documents.
A complete form is required for each draft.

Personal Information

First name/Surname

Address: Street, housenumber, postcode, town.

Date of birth

Telephone, mobile phone

E-mail address

Website address(es)

Social Media Accounts

Course of study, matriculation number

University (address, website)

Submission documents

Please indicate, which attachments are attached to the submission form:

CV Curriculum Vitae Ja

Concept Ja

Basic idea Ja

Draft:

Paper form Ja

elektronic form Ja

Model Ja

Rendering Ja

Information on production potential

Estimation of production costs Ja

Other Ja

Data processing, data protection information

Englisch translation of the austrian paragraph: I acknowledge that the client is entitled to process personal data arising in connection with the competition if this is necessary for control purposes or for the performance of the tasks assigned to the client (Art. 6 para. b or c, as appropriate Regulation (EU) 2016/679 on the protection of individuals with regard to the processing of personal data, on the free movement of such data and on the repeal of the Directive 95/46 /EC (General Data Protection Regulation), OJ No. No. L2016/119 as amended.

(austria) Ich nehme zur Kenntnis, dass der Auftraggeber berechtigt ist, die im Zusammenhang mit dem Wettbewerb anfallenden personenbezogenen Daten zu verarbeiten, wenn dies für Kontrollzwecke oder für die Wahrnehmung der dem Auftraggeber übertragenen Aufgaben erforderlich ist (Art. 6 Abs. 1 lit. b bzw. c der Verordnung (EU) 2016/679 zum Schutz natürlicher Personen bei der Verarbeitung personenbezogener Daten, zum freien Datenverkehr und zur Aufhebung der Richtlinie 95/46/EG (Datenschutz-Grundverordnung), ABl. Nr. L2016/119 idgF.

Place, Date

Your Signature

Imprint – Query Notice – Privacy Policy

Created by

Agnes Andersen e.U.

Telephone: +43 699 100 31 946

E-mail: office@agnesandersen.com

Web: <https://www.agnesandersen.com/en/>

created on 10/09/2021

If you have any questions, please contact Agnes Andersen.

We look forward to receiving your application.